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PROTOKÓŁ  Nr  19/2013 

KOMISJI  ds. PROMOCJI, KULTURY, OŚWIATY I SPRAW 

SOCJALNYCH 

z dnia  11 lipca  2013 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Lasecka Danuta, Przewodniczący Komisji 

2. Roszkowski Tomasz, członek komisji 

3. Piotrowska Krystyna, członek komisji 

4. Oliwniak Agnieszka, członek komisji 

5. Bazylewski Krzysztof, Przewodniczący Rady Gminy 

6. Marta Tymińska Malinowska Dyrektor GOK 

7. Kolejkowicz Mirosław, prac. Urzędu Gminy 

8. Kłosińska Helena, prac. Urzędu Gminy  

9. Zajączkowski Władysław, sołtys wsi Olszewo 

 
 
Pod przewodnictwem Pani Danuty Laseckiej, Przewodniczącej Komisji odbyto 

powiedzenie komisji w godzinach od 9
oo 

 do 12
30 

. 

Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 4 członków komisji w posiedzeniu uczestniczy 4 

członków, obrady są prawomocne. Zwróciła się z zapytaniem czy członkowie komisji są 

zapoznani z treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono. Przewodnicząca przegłosowała przyjęcie protokołu, który przyjęto jednogłośnie. 

Pierwsza część posiedzenia była wyjazdowa w teren do świetlic wiejskich oraz do parków i 

placów należących do gminy, a drugą część odbyto w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Tematem posiedzenia były następujące sprawy: 

1. Wyjazd w teren - przegląd świetlic po remoncie we wsi Olszewo i Bodaczki 

2. Sprawdzenie i ocena stanu utrzymania porządku i czystości (place, parki) na terenie 

gminy 

3. Sprawy różne - bieżące gminy 

 

Ad pkt 1. Członkowie Komisji oraz Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach udali się 

do świetlicy wiejskiej we wsi Bodaczki. W świetlicy w miesiącu listopadzie i grudniu 2012 

roku przeprowadzono remont wewnątrz budynku, na który Rada Gminy przyznała środki w 

kwocie 45 tys zł.. W budynku wymieniono drzwi wejściowe zewnętrzne i drzwi wewnętrzne, 

ułożono płytki - tarakotę na podłodze, odnowiono ściany i sufit, dokonano zmiany oświetlenia 

sali, przeprowadzono remont toalet i zaplecza kuchennego. W budynku świetlicy w 

pomieszczeniu w którym wcześniej znajdował się sklep, mieszkańcy dostosowali i urządzili 

miejsce do modlitwy, w którym odbywają nabożeństwa majowe, czerwcowe, msze święte we 

wsi itp. W świetlicy spotka się młodzież i ma ustawiony stół do gry w ping-ponga. Odbywają 

się również imprezy okolicznościowe, zebrania, szkolenia dla mieszkańców i obiady żałobne. 

Komisja stwierdziła, że w świetlica jest odremontowana, zadbana, czysta i wykorzystywana 

przez mieszkańców do działalności kulturalnej i innej według potrzeb wsi. 

 

Następnie komisja udała się do wsi Olszewo, w której był przeprowadzony remont świetlicy 

wiejskiej ze środków unijnych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na kwotę 89 tys zł. 

Komisja stwierdziła następujące usterki i niedociągnięcia wykonanych prac remontowych: 

1. Na zewnątrz budynku świetlicy: 

 dokończyć podjazd dla osób niepełnosprawnych  (wózek inwalidzki  nie wjedzie) 

 wymienić płytki na schodach wejściowych popękane i wyszczerbione 
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 naprawić i wykończyć balustradę drewnianą na schodach (deski są nie przybite i 

brak wykończenia - listwy na deskach) 

 naprawić umocnić podbitkę (dyktę) sufitu na zadaszeniu schodów wejściowych 

(jest obwisła i ruchoma, zerwie wiatr) 

 poprawić szalówkę przy oknie szczytowym na poddaszu od strony wsi Bodaki, 

 brak podbitki w rogu dachu od strony Bodak ( zacieka woda, zerwie wiatr) 

 w tylnej części budynku brak listwy wykończeniowej przy fundamencie, 

 poprawić obróbkę przy kominie na dachu (zacieka woda) 

 słabo zamocowane są wiatrówki na dachu, za mało wkrętów, zerwie wiatr 

 naprawić zewnętrzne wykończenie (obicie) okien (deski są za wąskie i tworzą 

szczeliny w które zacieka woda) 

 fundament budynku otynkować (ocieplić, wykończyć, itp) 

2. Wewnątrz budynku świetlicy na sali: 

 uzupełnić-naprawić wykończenie przy kominku 

 wycyklinować i pomalować podłogę w sali 

 doprowadzić wodę, zamontować zlew w pomieszczeniu kuchni 

3. Wewnątrz budynku świetlicy w toalecie;  

 sufit nie równo zagładzony, 

 umywalka zamontowana w drugim pomieszczeniu toalety, należy przenieść ją do 

pierwszego pomieszczenia, 

 wstawić drzwi pomiędzy pomieszczeniami, 

 ułożyć płytki - glazurę przy umywalce, 

 wykonać odpowiednią posadzkę w toalecie 

 

Pani Krystyna Piotrowska zapytała Sołtysa wsi, czy był jakiś nadzór  podczas remontu i czy 

Pan Sołtys pilnował i sprawdzał wykonywanie prac przez wykonawcę. 

Pan Sołtys odpowiedział, że nie wie czy ktoś sprawował nadzór nad remontem, a Sołtysa nikt 

nie upoważnił do kontroli. 

 

 Po zakończonej wizytacji w/w świetlic członkowie komisji spotkali się z Panem 

Mirosławem Kolejkowiczem inspektorem prowadzącym inwestycje w gminie, przekazali 

swoje uwagi i spostrzeżenia dotyczące remontów w/w świetlic, zapytali czy remont świetlicy 

we wsi Olszewo jest już zakończony, czy był odbiór i czy zapłacono dla wykonawcy. 

Pan Mirosław Kolejkowicz odpowiedział, że wszystkie elementy przewidziane do remontu 

zostały już zakończone. Naprawa podłogi i fundamentu nie była planowana, od bramki 

wejściowej do podjazdu dla osób niepełnosprawnych przewidziane jest ułożenie chodnika, 

natomiast przy wykończeniu ram okiennych być może utworzyły się szczeliny ze względu na 

wyschnięcie desek. Za pracę dla wykonawcy zapłacono, ale mamy nie wypłacone wadium i 3 

letni okres gwarancji. Jeżeli Wykonawca nie usunie usterek w 3-letnim okresie gwarancji 

wadium przepadnie na rzecz gminy. 

Członkowie komisji stwierdzili, że są zawiedzeni przeprowadzonym remontem świetlicy we 

wsi Olszewo, prace wykonano wadliwie, nieestetycznie jest mnóstwo dużych a nie drobnych 

usterek. 

 

Ad pkt 2. 

Komisja stwierdziła, że na dzień dzisiejszy kontrolowane posesje i place były estetyczne, 

posprzątane, trawa wykoszona, żywopłoty przystrzyżone. Dotyczy to posesji przy świetlicy we 

wsi Bodaczki, Olszewo, Gminnego Ośrodka Kultury, Urzędu Gminy Boćki, oraz parku w 

centrum Bociek i parku przy ulicy Świętojańskiej. 

Komisja proponuje ustawić więcej ławek i koszy na śmieci w parkach. 
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Ad pkt 3 Sprawy różne - bieżące gminy 

Członkowie Komisji poruszyli następujące sprawy: 

 pracownicy sprzątający parki, liście i inne śmieci nie zbierają i nie wywożą tylko palą,  

 zagospodarować rondo na ryneczku w Boćkach posadzić krzewy, iglaki itp 

 nadać imię dla ronda im. Euchastego Sapiechy, przygotować projekt uchwały na Sesję 

 na bieżąco kosić trawę w parkach 

 usunąć siatkę  z żywopłotu w parku przy cerkwi 

 zakupić kosze na śmieci i ławki parkowe 

 

Zabierając głos Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury powiedziała, że z wywożeniem liści i 

śmieci z parków był problem, ponieważ gmina nie posiada środka do transportu śmieci i trzeba 

było oddzielnie wynajmować sprzęt i płacić za wywóz. 

 W wyniku dyskusji ustalono wspólnie co następuje: 

1. Zobowiązano Dyrektora GOK do wycyklinowania i pomalowania podłogi w świetlicy 

we wsi Olszewo oraz do przyklejenia glazury bądź paneli w toalecie. 

2. Sposobem gospodarczym wykonać i ustawić kilka ławek w parku. Pani Danuta 

Lasecka udostępni materiał (grube deski), a Pan Derehajło Zbigniew konserwator 

pracownik Urzędu Gminy, który z zawodu jest stolarzem, wykona ławki. 

Następnie dyskutowano na temat dalszego funkcjonowania Punktu Przedszkolnego przy 

Zespole Szkół w Boćkach. W roku ubiegłym na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy w 

dniu 22 sierpnia  po długotrwałych rozważaniach za i przeciw, komisje postanowiły wystąpić 

do Rady Gminy z projektem uchwały o utworzenie punktu przedszkolnego na okres jednego 

roku szkolnego. Po upływie roku o ile funkcjonowanie przedszkola sprawdzi się i będzie 

dalsze zapotrzebowanie rodziców, podejmie się nową uchwałę. Usługi świadczone przez Punkt 

Przedszkolny dotyczą wychowania, nauczania i opieki w zakresie 5-godzinowej podstawy 

programowej i są nieodpłatne. Świadczenia przekraczające wymiar podstawy programowej są 

odpłatne. Wyżywienie i zajęcia dodatkowe są płatne oddzielnie. 

W dniu 30 sierpnia 2012 roku Rada Gminy przyznała środki i podjęła Uchwałę Nr XII/86/12 w 

sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Zespole Szkół w Boćkach na okres od dnia 1 

września 2012 do 31 sierpnia 2013 roku. 

W dniu 26 lutego 2013 roku Komisje Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu zapoznali się z 

informacją przedłożoną przez Pana Kazimierza Pietraszko dyrektora Zespołu Szkół w 

Boćkach, dotyczącą kosztów funkcjonowania Punktu Przedszkolnego. Dyrektor informował, 

że do przedszkola uczęszcza 26 dzieci 3-4 letnich, zatrudnionych jest 2 nauczycieli w tym 

jeden kontraktowy i jeden mianowany. Średnio miesięczny koszt utrzymania Punktu 

Przedszkolnego od 1 września do 31 grudnia 2012 roku wyniósł 7 523,18 zł., średni 

miesięczny koszt na jedno dziecko 289,35 zł. Wpłaty od rodziców za godziny płatne 

dodatkowo wyniosły 3 549 zł, co w przeliczeniu średnio na jeden miesiąc wyniosło 887,25 zł. 

Punkt przedszkolny czynny jest 9 godzin od 7.15 do 16.15. 

Pan Dyrektor podsumowując stwierdził, że punkt przedszkolny ma rację bytu, uczęszcza liczna 

grupa dzieci. Prosił o dalsze środki na jego funkcjonowanie. 

Biorąc powyższe pod uwagę, członkowie komisji wypowiedzieli się że jeżeli punkt 

przedszkolny ma rację bytu, rodzice chcą posyłać dzieci do przedszkola, a w budżecie gminy 

wygospodaruje się środki finansowe na ten cel, to są za utworzeniem  Punktu Przedszkolnego. 

Dyrektor Zespołu Szkół niech wyliczy i przedłoży Radzie Gminy kalkulację kosztów. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Danuta Lasecka 


